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Manuel d'installation
Installation manual

Flease keep this manual and product code numbers for replacement parts ordenng 1 f
1 ECESSary.

Conserver soignensement ce manuel et les codes du produit pour pouvoir au besoin
commander des piéces de rechange.




Avertissement
Warning

Hous vons recomimandons de porter un égqupetnent sécuritaire et adéguat.
We recomtnend you wear adequate safety equpment.

@000

Pour une installatio n directement sur des tuiles.
For direct installation on Hles.

Pour toute mstallation directe sur de la hule. Vemllez noter gqu'il est roportant que la
tuile z'étende juagua Vexténenr de la douche . Bien sceller le jomnt entre les tules et
les tnontants de la douche a I'aide d'un scellant siliconé.

Fordirect installation on tiles. Flease note thatit’s noportant that the tiles extend to
the exterior of the shower. Seal the joint betaeen the tiles and the jarab of the shower
with a silicone sealant.

Entretien
Mainienance

Pour conserver Paspect nenf, 1 est conseillé d™nhliser un hinge dowx non abrasif avec
de 'ean et un peu de détergent donx. Me jamas uhliser de sableuse on d outils
polntis.

To clean up and preserve the brand new aspect, use a soft cloth with water and some
rnild deterzent. Hever use a power pad or sharpen edge tools.
Le prodnt peut éfre sujet 4 des changerments et, ou modifications sans préavis.
The product maybe subject to changes or modifications without notice.
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IMPORTANT : Before the installation, check the level of shower
Avant l'installation, vérifier le niveau de la douche
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For more details on technical informations, please go to the website on www.oceaniabaths.com
Pour plus de détails sur les informations techniques, visiter notre site web au www.bainsoceania.com




